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Dětský den 

 
Dne 4.6.02006 Obec Leštinka uspořádala zájezd ke 
Dni dětí do Westernového městečka Šiklův mlýn u 
Zvole nad Pernštejnem. V neděli se odjíždělo do 
Westernového městečka v 8 hodin od obecního 
úřadu. Cesta trvala hodinu a půl. Když jsme dorazili 
do areálu, autobus zastavil na louce, která sloužila 
jako parkoviště. Přivítal nás kovboj, který nám dal 
časový harmonogram. Potom všichni účastníci 
vystoupili z autobusu a šlo se do městečka. Po cestě 
jsme viděli koně, které jsme nesměli hladit a krmit. 
Po půl desáté jsme došli do městečka, kde jsme 
mohli shlédnout ukázky country tanců  

a prohlédnout si ZOO Divokého západu. Děti se 
mohly účastnit lukostřelby, mohly se projet 
vláčkem Union Pacifik 

, svést na koních, zkusit si elektrického býka,  

trampolínu atd. Po celém areálu bylo občerstvení a 
možnost koupení suvenýrů. O půl dvanácté se šlo 
do Indiánské vesnice, kde jsme si zkusili rýžování 
zlata a prohlédli si, jak žili indiáni a jak žil bílý 
muž. Ve 13 hodin jsme v městečku shlédli show 
„Pistolníci aneb 7 statečných „. 

 
V 15 hodin měla vystoupit skupina Maxim 
Turbulenc, ale Maxíci se zdrželi, a tak nán 
pořadatelé ukázali cvičenou lamu. V 16 hodin 
vystoupili Maxíci  

a po vystoupení rozdali fotky s podpisy. Hned 
potom se šlo do autobusu a jelo se domů. Doufám, 
že se účastníkům zájezd líbil, a že obec příští rok 
zase uspořádá pro děti další hezký výlet. 

Za účastníky zájezdu Petra Kolbabová.  
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LOKONOTIVA CUP 2006 
Výsledky turnaje futsalu v Leštince 

 
V sobotu ráno dne 17.6.2006 nebylo počasí nejlepší. 
Dokonce si i trochu zapršelo. I s touto alternativou však 
pořadatelé počítali a postavili na hřišti další plachtové 
přístřešky, kam se mohli hráči a fanoušci schovat. 
Před začátkem turnaje se však počasí umoudřilo a 
vysvitlo sluníčko. Ozvučení areálu a hudbu zajistil po 
celou dobu turnaje pan Kroupa. Přijeli hráči z 
Mrákotína, Otáňky, Skutče, Vrbatova Kostelce, Krouny 
a Leštinky. Po prezentaci všech šesti přihlášených 
družstev byl zahájen první ročník 
LOKOMOTIVA CUP 2006.  

 
 
Pořadatelem byl SDH Lokomotiva Leštinka pod 
patronátem Obecního úřadu Leštinka, který přispěl na 
ceny pro nejlepší družstva. Pořadatelé zajistili podávání 
občerstvení pro všechny hráče a točilo se i pivo  
 

 
 
pro diváky, kterých se sešlo na místní poměry poměrně 
dost. V nabídce občerstvení byl k  dispozici velmi 
dobrý gulášek, který všem chutnal. Hrací doba byla 
stanovena na 2 x 12 min. Hrálo se každý s každým na  
branky o rozměru 3 x 2 m, podle pravidel futsalu  

s míčem velikosti 5. Počet hráčů na každé straně hřiště  
byli čtyři hráči a brankář. Hráči měli podle jednotlivých 
družstev různobarevné dresy. O pořadí týmů rozhodly 
na závěr dosažené body. Nejlepších výsledků dosáhlo 
družstvo SDH Lokomotiva Leštinka, ve složení : 
Ročeň Jiří, Novotný Tomáš a Lukáš, Kropáček 
Vladislav, Ondřej a Luboš, Vaňous Michal, Zdražil 
Luboš a Zach Jaroslav: .kteří v prvním ročníku 
LOKOMOTIVA CUPU zvítězili a tak velmi dobře 
reprezentovali naší obec . A toto je cena za 1. místo: 
 

 
 
Dosažené výsledky SDH Lokomotiva Leštinka s :  
Mrákotínem 5:3, V. Kostelcem 3:1, Krounou 6:6, 
Otáňkou 5:2, a Skutčí 3:0.  
 
Celkové výsledné pořadí  turnaje futsalu v Leštince : 
1) Leštinka   22/12  13b. 
2) Otáňka  22/12  10b. 
3) V. Kostelec  11/11  7b 
4) Krouna   21/16  7b 
5) Mrákotín  10/19  3b 
6) Skuteč    4/20  3b 
 
Obecní zastupitelstvo děkuje všem zúčastněným a 
oceněným družstvům a divákům za jejich sportovní 
výkony a příjemnou atmosféru kterou přispěli 
k pěknému průběhu tohoto turnaje. 
 Nejvíce se o první ročník LOKOMOTIVA CUP 2006 
zasloužil Luboš  a Ondřej Kropáčkovi, kteří vše 
zorganizovali a řídili. Je nutno zároveň poděkovat 
všem, kteří přispěli jakoukoliv prací nebo činností na 
tomto turnaji.. Věříme, že se turnaj futsalu v Leštince 
stane tradicí a získá si mnoho příznivců  z řad hráčů, tak 
i z řad diváků.   
Další obrázky z průběhu turnaje budou k dispozici po 
dohodě s pořadateli na internetových stránkách obce. 
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Lom Leštinka II 
 
Koncem měsíce května přijel do Leštinky majitel lomu 
Leštinka II pan Jan Kodr, jednatel firmy Matro.. 
K tomuto jednání bylo urychleně svoláno mimořádné 
zasedání zastupitelů obce Leštinka. Pan Jan Kodr chtěl 
projednat své další záměry s tímto lomem. Velice ho 
mrzel současný stav zařízení lomu, které je po 
nájezdech „sběratelů“ kovů v dezolátním stavu. Přitom 
do vybavení investoval nemalé finanční prostředky. 
Stále má požadavky a odbyt na opracovaný kámen a 
kostky. V současné době již nemá vlastní zásoby a tak 
prodává i žulové kostky z blízkého Prosetína. Povolení 
těžby pro lom Leštinka II má stále platné až do roku 
2012. Chtěl by zde  vytvořit nová pracovní místa. 
Předpokládá, že postupně vytvoří více jak 20 
pracovních příležitostí pro občany z blízkého okolí. 
Tento záměr předpokládá rozšíření POPD pro tuto 
lokalitu. Obecní zastupitelé s tímto záměrem souhlasili 
a neměli po předchozích zkušenostech s panem Kodrem 
k tomuto záměru zásadních připomínek. Vzhledem 
k nutnosti provedení další skrývky zeminy, což bude 
nákladné, hledá pan Kodr další společníky, kteří  chtějí 
vidět  lom v majetku pana Kodra a podle toho se 
rozhodnout.  
Další jednání se zástupcem firmy Matro s.r.o. a  

 
případným obchodním partnerem proběhlo dne 
7.6.2006  Pan Jan Kodr .s nimi a zástupcem obce 
Leštinka prošel celou lokalitu. Zahloubení lomu z 
povrchu je nákladné a složité. Jako lepší se jeví těžba 
proti stěně. Pro tento záměr je však nutno jednat 
s majiteli okolních pozemků a prověřit možnost 
rozšíření POPD pro tento záměr.  
Celá tato problematika rozšíření těžby byla 
projednávána na veřejném zasedání zastupitelstva obce 
Leštinka dne 19.6.2006. Obec nechce bránit v další 
těžbě, když sama tento lom provozovala a následně 
prodala panu Kodrovi. Za získané peníze byla 
provedena plynofikace obce a poskytnuty půjčky na 
plynové kotle občanům. Lom je v odlehlé části katastru 
obce Leštinky, v místech, kde se dříve těžil a drtil 
kámen. V současné době hned naproti lomu Leštinka II 
stále jede těžba a drcení kamene v katastru území 
Skutče. Tento lom je vzdušnou čarou cca 400m od 
bytovek na obchvatu Skutče. Lom Leštinka II je 
vzdálen vzdušnou čarou  1,4 km od obecního úřadu na 
návsi v Leštince. Odečteno z leteckých map na 
internetu (seznam, mapy.cz, letecké, Leštinka30, 
vzdálenost.) Jak se celý podnikatelský záměr s těžbou 
kamene vyvine, budeme občany Leštinky včas 
informovat.  

 
 

Jedničkou je označen obecní úřad v Leštince a ve středu snímku jsou vidět zatopené lomy a lom Leštinka II. 
V pravé části snímku je vidět obchvat Skutče a lom Litická. 
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Z obecního zastupitelstva. 
 

- Proběhlo mimořádné zasedání obecního 
zastupitelstva se zástupcem firmy MATRO panem 
Kodrem. Zastupitelé byli seznámeni s projektem 
další těžby v lomu Leštinka II. Předpokládá se, že 
bude vytvořeno cca 20 až 30 pracovních míst. Pan 
Kodr jedná o možnosti vstupu obchodního partnera 
do tohoto projektu. Zastupitelé vyslovili souhlas 
s pokračováním těžby a předloženým záměrem.. 

- -Proveden úklid prostorů obecního úřadu a 
příprava všech materiálů a hlasovacích lístků na 
volby do Poslanecké sněmovny Parlamentu ČR. 

- Dne 7.6.2006 proběhlo dílčí jednání 
s firmami MATRO a investorem, se kterým prošel 
celý areál lomu Leštinka II. Byl projednáván 
dlouhodobější výhled těžby kamene.. 

- Povodí Labe ,státní podnik ,závod 
Pardubice byl seznámen s přípravami na vypuštění 
nádrže v majetku obce Leštinka a přípravami na 
chemický rozbor usazenin, vybráním struhy podél 
nábřeží k potrubí pod tělesem jezu pro volný 
průtok vody a odvozem bahna po  jeho zaschnutí. 
Dále bude jednáno s MěÚ Chrudim - odbor ŽP o 
vypouštění a ukládání nánosů splavené ornice. 

- Zjišťovány náklady na opravu 
karetkového hrazení na našem jezu. Dle informací 
obdobné hrazení prováděla firma EKM s.r.o. 
z Pardubic v Leštince. Náklady na hrazení pro 
Povodí Labe stálo cca 34 000 Kč. O ceně pro náš 
jez bude dále jednáno.  

- Dne 13.6.2006 proběhlo jednání k 
zaslanému vyjádření k Oznámení o zahájení 
vodoprávního řízení k vypouštění důlních vod z 
lomu Zvěřinov obce Leštinka a dotčených občanů. 
Jednání svolal Krajský úřad Pardubického kraje. 

- Projednávány neshody v chatové oblasti. 
Paní Stejskalová si stěžovala na jednání pana 
Macha, který jim brání vjezdu k chatě po 
pozemcích. Jeden je v majetku pana Macha a 
druhý v majetku obce a pana Macha. Navrženo 
paní Stejskalové jednání s  majiteli okolních 
pozemků a tak získaní jiného příjezdu k chatě. 

- Účetní obce paní Vrchlavská připravila 
podklady pro veřejné zasedání obecního 
zastupitelstva v místním pohostinství. 

- Dne 19.6. 2006 proběhlo veřejné zasedání 
obecního zastupitelstva . 

 

Výsledky voleb do  Poslanecké sněmovny Parlamentu 2006 v obci Leštinka 
 

V pátek 2.6.2006 a v sobotu 3.6.2006 proběhly 
v naší obci volby do Poslanecké sněmovny 
Parlamentu. K volbám se dostavilo 76 voličů ze 
105, kteří dali své hlasy těmto stranám: ČSSD- 27 

hlasů, KDU-ČSL -17 hlasů, KSČM -16 hlasů,; 
ODS -8 hlasů, Pravý blok -2 hlasy, Strana zelených 
-2 hlasy, Evropští demokraté -1 hlas a Nezávislí 
demokraté -1 hlas. Neplatné -2 hlasy. 

 

Významná životní výročí v měsíci červnu 2006 oslaví tito naši občané: 
 

Marta Paulusová -60 let, Libuše Talácková – 82 let, Ladislav Chmelík – 70 let, srdečně blahopřejeme. 
 

Kaštan 
 

Na návsi u zvoničky a křížku stojí od nepaměti 
košatý kaštan. Je každoročně pravidelně ošetřován 
dvakrát do roka chemickými postřiky, aby ho 
nenapadl jírovec a tak mu již nežloutnou a 
neopadávají listy. Stal se pěknou dominantou naší 
návsi, zvláště když kvete. V loňském roce se v létě 
prohnala obcí menší vichřice, která ve Skutči na 
hřbitově vylomila lípu. U nás se na našem kaštanu 
zlámala jen větev. Letos se však ulomila další 
větev, aniž by byl vítr nebo nějaká průtrž mračen. 
Padající větví se poškodilo elektrické vedení. Ještě 
že se to stalo v 8 hodin ráno a děti si zde nehrály, 
tak jak to mají ve zvyku a byly ve škole. Z těchto 
důvodů se vyskytl požadavek občanů na jeho 
skácení. Obecní zastupitelé se dohodli, že toto je 
poslední řešení. Požádáme nejprve o radu firmu 

provádějící postřik kaštanu a případně se jen kaštan 
nechá odborně prořezat, aby případně další padající 
větve nepoškodily střechu zvoničky, nebo kříž. 

 


